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Regionstyremøte Nr. 4/23-26 
19.oktober 2023 på Teams 

Tilstede: 
Gro Gulliksen 
Tom Sørensen 
Truls Gundersen 
Emma Charlotte Talleivsen Raflund 
Håvard Gjeldokk 
Kenneth Kåsin 
Marianne Lutro 
Ole Kristian Strøm 
 
Forfall: 
Alexander Christiansen 
  
 
 
Saksoversikt:  
25/23-26 Referater og protokoller  
26/23-26 Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand  
27/23-26 Økonomi  
28/23-26 Økonomi som barriere  
29/23-26 «X-serien»  
30/23-26 Handlingsplanen  
31/23-26 Dialogmøter  
32/23-26    Idrettens festaften 10.november 2023  
33/23-26 Eventuelt  
 
 
 
Sak 25/23-26 
Referater og protokoller 
Styret vedtok godkjente protokollen tilhørende styremøte nr.3. 
 
 

 
 
 

Vedtak: Protokollen til styremøte nr.3 ble godkjent. 
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Sak 26/23-26 
Rapporter fra administrasjonen/Rikets tilstand 
Dommer:   

• Mye aktivitet innenfor utdanning.   
• Alle utviklingsgrupper er i gang   
• Dommerkontaktmøter   
• Mye forfall om dagen. Dommere er dårlig til å legge inn sperrer  

Klubb:  
• Mye aktivitet, flere klubber nærmer seg nivå 1. Ligger godt an ift 
mål  
• Sendt ut mail til klubbene, for å lande datoer til dialogmøter vinter 
24  

Spillerutvikling:  
• Alle miljøer er i gang.   

Trener:  
• Trenerutviklingstiltak med Claus D. Hansen i Tjøllinghallen 26.okt. 
Meget god påmelding.    
• Innføringskurs: Gjennomført kurs i Nesjar. Avtalt datoer for 
Fram/Kvelde, Heradsbygda og Nesbyen/Ål/Gol.  
• T1: Gjennomført M1-6 en runde så langt. Pågår M1-M6 på 
Teams/Ådal, M7-M13 i Selvikhallen/HK72, M1-13 ROS Arena for 
ROS/Slemmestad/Sætre. Er i dialog med Halsen, Glassverket, 
Nesbyen/Ål, Tofte.   
• T2: Pågår. 7 stk påmeldt hele løpet.   
• Ligger greit an ift måltall.  

Rekruttering:   
• Kast ballen gikk bra. Admin vil ta en gjennomgang med klubber ift 
rekruttering.   
• Ulike evalueringer blir sendt ut til skoler og klubber.   
• Mye aktivitet rundt skolebesøk.   
 
 

• Skoleturneringer – både barne- og ungdomsskoler. Stor påmelding på 
barneskoler! Tidligere har vi ikke gjennomført 5. trin på alle 
arrangørsteder, men det har vi nå.  

• Lisens- og klubbtilhørighetskontroll startet opp denne uka og kjøres 
ukentlig 

• Relativt vanlig drift, forbereder at Kaia går ut i permisjon neste uke  
• Trekning i cupen i dag, torsdag, neste trekning førstkommende mandag  

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 27/23-26 
Økonomi 
DL rapporterte om god kontroll og i henhold til budsjetter. 
Q3-regnskapet behandles på styremøte 17.-18.november. 
 

 
 
 
 
Sak 28/23-26 
Økonomi som barriere 
Nestleder i styret Tom Sørensen informerte fra møter i det nasjonale utvalget som 
ser på Økonomi som barriere. Tom informerte godt på status og fremdrift. 
Utvalget har som mål å legge frem sitt arbeid i januar 2024. 
Neste møte i utvalget er 25.-26.november 2023.11.01 
 

 
Sak 29/23-26  
«X-serien» 

Målet til forslagsstiller Ramnes til Regionstinget 2023, er at en X-serie er flere 
spillere på flere lag, med flere klubber, lengere. 
Etter en utredning vil det helt sikkert komme flere innspill. Men punkt 1 skal 
være alle de voksenes grunnleggende felles utgangspunkt for å lede lag i X-
serien. 
Punkt 1 i forslaget: 

1 Trenerne skal inngå en «Gentelmans agreement». Kamper skal vinnes, men i 
ingen kamper skal et lag overkjøre det andre laget. Dette har treneren det 
soleklare ansvaret for i en X-serie. En ideel kamputvikling er jevnhet, tevling 
og likebyrdighet.  

Til dette forslaget hadde Regionstyret følgende forslag: 
Regionstyret støtter både intensjonen og ser det problemet som forslaget er tenkt 
å løse. Ujevne kamper imellom to lag kan lett oppfattes som unfair for det laget 
som taper stort. Det kan skape en mindre motivasjon til å fortsette som 
håndballspiller. Regionstyret ser også utfordringen med å lage en slik serie med 
så mange begrensninger. Det kan føre til at det er svært få lag som ønsker å delta.  

Vedtak: Til etterretning 
 
 
 

Vedtak: Til etterretning 
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Regionstyret ønsker en diskusjon på tinget for å få frem flere synspunkter på 
området.  
Regionstyret foreslår at det settes ned et utvalg for å utrede om Region Sør har 
mulighet til å etablere et tilbud om en X-serie. Utvalget skal bestå av personer fra 
administrasjonen, regionstyret, og noen klubber. Ramnes bør være en av disse 
klubbene. Regionstyret fastsetter mandatet for dette utvalget, og resultatet fra 
utvalget skal være ferdig til 01.02.2024. 
 
Regionstyrets forslag ble vedtatt på tinget. 
 
Regionstyret setter sammen et utvalg bestående av: 
Styremedlem Kenneth Kåsin som leder av utvalget, styremedlem Marianne 
Lutro, 2 personer fra klubber, 1 person fra forslagsstiller Ramnes, 1 fra 
ungdomsrådet og 1-2 personer fra administrasjonen. 
 
Kenneth og Marianne kontakter de ovennevnte på om de ønsker å være med i 
utvalget. 
Det har vært et innledende møte med to representanter fra administrasjonen på 
dette området. 
 

 
 
 
Sak 30/23-26 
Handlingsplanen 
Styret har satt seg godt inn i den ting vedtatte Handlingsplan og dens 
målsettinger.  
Rapportering fra ulike områder: 
Rullestolhåndball – Truls: 

- Det er gjort en god research hvor det har kommet frem 2 aktuelle 
klubber. 

- Hvor kan det søkes om støtte til rullestoler? – Truls 
- Gro kontakter Eva Skei i NHF for informasjon. 

Søkbare midler – Marianne og Kenneth: 
- Marianne sender DL en samlet oversikt over aktuelle søkbare 

midler det som foreligger pt. 
Tilrettelagt Håndball (TH) – Emma: 

Vedtak: Kenneth og Marianne forespør foreslåtte personer om de har 
mulighet og ønske om å være med i utvalget. 
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- Det bør være enklere å finne TH på nettsidene våre. Informasjon, 
kamper, søkbare midler, oppstartspakke, tilgjengelighet, info til 
klubber når det er møter, etc 

- Emma utarbeider et dokument med forslag, tanker og ideer på 
hvordan vi skal rekruttere flere spillere og lag. 

Anlegg – Håvard: 
- Håvard, Per Inge Bjerkseter og Alexander tar et møte for å 

oppdatere hverandre og planlegge/prioritere veien videre. 
- Håvard, Alex og Ole K deltar på anleggskonferanse i Bergen 

2.november. 
- Alex deltar på anleggskonferansen til Vestfold/Telemark 

Idrettskrets 28.oktober. 
 
Styret ønsker mer informasjon fra dommeradministrasjonen om 
dommerarbeidet, og spesifikt om dommerarbeidet i ytterkantene av regionen. 
Styret ønsker også info om rekrutteringsarbeidet som blir gjort, samt andre 
områder som er aktuelle for å bidra administrasjonen. 
 

 
 
 
 
Sak 31/23-26  
Dialogmøter  
Vi har vært i Dialogmøter med alle klubbene i regionen og vi planlegger å 
videreføre disse positive møteplassene også denne sesongen.  
Administrasjonen utarbeider et forslag til møteplan, gjør avtaler om møtested, 
innkallinger, samt innhold for møtene. 
 
Følgende to siste møter i 2023 er planlagt og følgende styremedlemmer stiller på 
møtene: 

- Tirsdag 14/11 kl 19:00-21:00 i Lystlunden Arena/Horten – Klubber: 
Falk, Borre, Hof, Holmestrand, HK- 72 Sande  Fra regionstyret: 
Kenneth og Gro 

- Mandag 20/11 kl 19:00-21:00 i Notoddenhallen - Klubber: Skade, 
Skarphedin, Ulefoss, Notodden, Rjukan og Seljord Fra regionstyret: 
Truls og Marianne 

 
Ny møteplan for 2024 er forelagt styret. 
 

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 32/23-26  
Idrettens festaften 10.november 2023  
Denne arrangeres av Vestfold/Telemark Idrettskrets. Invitasjon er sendt til styret. 
Påmeldingsfrist 2.november 2023. 
 

 
 
 
Sak 33/23-26 
Eventuelt 
 
Åpenhetsdokumentet som gjelder for NHF er sendt ut til regionstyret. 
Dokumentet fra 2017 oppdateres og revideres i disse dager, men inntil det er 
ferdig, så er alle innforstått med at det er det nåværende dokumentet som 
gjelder.  
 
Neste styremøter er: 
17.-18.november – Scandic Park hotel Sandefjord 
Mandag 11.desember på Teams 
 

 
 
Referent: Ole Kristian Strøm 

Vedtak: Til etterretning 

Vedtak: Til etterretning. 

Vedtak: Åpenhetsdokumentet er godkjent og vedtatt gjeldende av hele 
styret. 
 
 


	Regionstyremøte Nr. 4/23-26
	Tilstede:

